
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 26.05.2021 kl. 18.00 
 

1. Valg af referent til dagens møde 

2. Altanprojekt 

3. Orientering fra formanden / Lise – hvad er der sket siden sidst 

4. Diverse 

Til stede fra bestyrelsen: Michael Tang, Lise Jørgensen, Andreas Nielsen, Thomas Baunsgaard 
Suppleant: Charlotte Stalikas 
 

 
1.Valg af referent til dagens møde 
Thomas Baunsgaard blev valgt som referent til dagens møde. 
 
2. Altanprojekt 
Byggetilladelse er endeligt blevet godkendt. Balco har indkaldt til opstartsmøde d. 8. juni kl. 14.00. 
Ny lysindfaldsberegning medfører en merkostpris på 30.000,-. 
Bestyrelsen vil hænge sedler op i opgangene, som informerer om godkendelsen af byggetilladelsen  
 
3. Orientering fra formanden/Lise 

• Salt + vaskepulver modtaget d. 3/5 og 6/5 

• Nye pærer isat i opgang 21 & 23 

• Gennemgang af tilbud på opgange og døre. Tages op til GF 

• Utæt beholder i fyrrum rep. D. 19/5 

• Rørskade i forbindelse med radiator i lejl. 18, rep. 19/5 

• Tilbud på hovedrengøring af opgange. Hovedrengøring af bagtrapperne blev vedtaget.  

• Budgetmøde sat til d. 18. aug. Generalforsamlingsdato sat til d. 14 sept. 

• Valuarvurdering hænger hos DEAS pga. travlhed.  
 
5. Diverse 

• Brud på lodret rør i lejl. 2 skal laves 

• Fiberby – Bestyrelsen undersøger muligheden for Gigaspeed (1000/1000 mbit) 

• Thomas Baunsgaard har meldt sig ind i Gårdlauget pga manglende medlemmer 

 


